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Dot. interpelacji zgłoszonej na XLV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie w dniu 25 listopada 

2021. 

 

 

Odpowiadając na Pani interpelację zgłoszoną na XLV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 25 listopada 2021 r. dotyczącą doświetlenia przejść dla pieszych na ul. Bolesława 

Chrobrego przy byłej Warmii i sklepie meblowym informuję, że doświetlenie przejść jest 

możliwe wyłącznie po zabezpieczeniu środków finansowych w budżecie miasta.  

 

Burmistrz Miasta Kętrzyn 

/-/Ryszard Niedziółka  
 

Do wiadomości: 

1. Pan Rafał Rypina 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 

2. a/a 

 

 

 
Sporządziła: 

Marzena Stępień 

Inspektor ds. dróg 

i infrastruktury technicznej 

 


